
1. Werken aan de Novex-opgave van de regio Zwolle: iedere deelnemer 
moet geld of mankracht leveren: Wie levert dat geld of die 
mankracht? De DUN-gemeenten of de provincie? Hebben de provincie 
en/of de gemeenten daar wel ruimte voor?  
 
De NOVEX-opgave van de Regio Zwolle is niet hetzelfde als de 
meerjarige agenda Regio Zwolle die nu voorligt. Voor het NOVEX-
gebied is een separaat voorstel in voorbereiding. Daarover kunnen 
wij u nog niet informeren.  Voor de beantwoording van deze vraag 
zijn wij daarom uit gegaan van de meerjarige agenda. 
 
Op dit moment dragen zowel de provincie Flevoland als de DUN-
gemeenten bij aan de Regio Zwolle.  Vanuit de provincie Flevoland is  
0.6 fte ‘mankracht’ beschikbaar gesteld aan het Regiobureau. 
Daarnaast participeert de provincie in onderzoeken en visievorming. 
De DUN-gemeenten leveren een �inanciële bijdrage, die gebaseerd is 
op een bedrag per inwoner. De gemeenten zijn betrokken in 
meerdere werksporen. 
 
In de meerjarige agenda worden de afspraken voor de komende vier 
jaar vastgelegd. Daar hoort ook een begroting bij. De gemeenten zijn 
gevraagd hierover voor de zomer een besluit te nemen. De 
gesprekken met de provincies hierover volgen met de nieuwe 
colleges, na de zomer. Op dit moment is niet duidelijk welke bijdrage 
van de provincie Flevoland wordt verwacht. 
  

2. Er is over deze �inanciën al een Motie aangenomen in de raad van de 
Noordoostpolder. Deze zegt wel geld te willen reserveren voor deze 
samenwerkingsvorm, maar een betere onderbouwing van het te 
betalen bedrag te willen. Bent u bekend met deze motie en kunt u die 
onderbouwing voor dat bedrag geven? 
 
Ja, wij zijn bekend met deze motie. 
 
Het is aan de Regio Zwolle om tot een onderbouwing van het 
gevraagde bedrag te komen.  
 

3. Eén van de leidende principes is de bestuurlijke drukte terug te 
dringen. Hoe doet men dat, want door deze regio is er al weer een 
laag tussen gezet? En blijft iedere gemeente of provincie wel 
voldoende autonomie houden? 
 



Wij zijn met u van mening dat de samenwerking in de Regio Zwolle 
niet moet leiden tot extra bestuurlijke drukte, maar moet bijdragen 
aan een goede grensoverstijgende afstemming. Het Regiobureau 
faciliteert daarin. 
 
Gelijktijdig met het opstellen van de meerjarige agenda Regio Zwolle 
wordt de governance van de regionale samenwerking tegen het licht 
gehouden. Hierover lopen gesprekken met de betrokken partijen. 
 
Besluiten worden ten allen tijde genomen door de bevoegde 
bestuursorganen. De autonomie van provincies en gemeenten kan 
daarbij niet ter discussie staan. 
 

4. Anders gevraagd: welke plannen/visies zijn leidend, die van Zwolle of 
die van onze gemeenten/provincie? 
 
De besluiten van de bevoegd gezagen zijn altijd leidend. 
 

5. In de beantwoording zei de directeur dat men de meerjarenagenda 
gaat concretiseren. Wanneer komt die? Kan het college daarna met 
die agenda ter bespreking naar de Staten komen? 
 
Wij zullen hierover na de zomer met de Regio Zwolle en de andere 
provincies spreken. De definitieve meerjarige agenda, inclusief begroting 
leggen wij dit najaar ter besluitvorming aan u voor. Wij verwachten dat 
tegen die tijd de nadere concretisering gereed is. 

 
Deze is technisch maar voor het college: 

• Buiten de regio Zwolle worden de Staten veel geın̈formeerd over de 
MRA. We horen echter bijna niets over de 3e interprovinciale 
samenwerking: die van Ermelo - Harderwijk - Zeewolde. Gaat de 
gedeputeerde binnenkort ook de door deze 3 gemeenten ingezette 
gebiedsagenda informatief in de Staten bespreken?   
 
Het college is graag bereid deze te presenteren, als er een verzoek vanuit 
uw Staten komt.  
 
 


